
Berchem leeft
Valt het u ook op dat Berchem 
lee� ? Denk maar aan …

… het masterplan Park Brialmont dat 
net startte met de tweede uitvoerings-
fase
…  het herstel in grandeur van de 
trouwzaal in het voormalige Vredege-
recht
… de opwaardering van het Floraliënhof
… de heraanleg van de Kanunnik 

   Peetersstraat en Florent Bauduinstraat 
… de ontwikkeling van de � ets-

verbinding tussen de Grotesteenweg en 
Marcel Auburtinlaan

… de inrichting van schoolstraten voor 
onze leerlingen
… verschillende investeringen in de 
onderwijsinfrastructuur
… de bouw van tuinstraten en de 
vergroening in Oud-Berchem
… een waaier aan sport, spel, cultuur 
en muziekoptredens in de zomer
… Vlaanderen Feest en Bar Brilschans 
in Het Prieel
… Berchem herdenkt in november en 
Vurig Berchem in januari, …

Het is slechts een greep uit de vele 
projecten die ons district beter, groener, 
aangenamer en leefbaarder maken. Met 
de N-VA als leidende coalitiepartner in 
ons district zijn we trots onze stempel te 
kunnen drukken. Alles kan beter en de 
perfectie bestaat niet.  Maar is het niet 
zo dat niets moeilijk is voor diegenen die 
willen?

Rik Van 
Herpen 
Voorzitter 

N-VA Berchem

Berchem herdenkt
Op 31 oktober nodigden wij nabestaanden 
uit om tijdens een nocturne een serene 
groet te brengen aan de laatste rustplaats 
van hun dierbaren op het Floraliënhof. 

Fleur Strijbos en Babette Craens luisterden 
de samenkomst op met prachtig gezang. 
Op het herdenkingsmonument werden de 
namen van de overledenen geprojecteerd, 
bomen werden uitgelicht, nabestaanden haalden herinneringen op en er waren heel 
veel brandende kaarsjes. Het zorgde voor een pakkende avond die we zeker nog eens 
herhalen.

Opwaardering Floraliënhof
Al enkele jaren werken we aan een structurele opwaardering van het Floraliënhof, 
met de aanleg van nieuwe paden, nieuwe poorten, vorstvrije kraantjes en gieterbo-
men, en extra groen voor meer parkgevoel.  Aan de kant van de Leopoldlaan legden 
we nu ook een alternatief urnenbos aan. We begraven er  overledenen anoniem in 
een biologisch afbreekbare urne, waardoor de mens helemaal terug opgenomen 
wordt in de natuur. 

Evi Van der Planken 
Districtsburgemeester

Vurig Berchem
Voor het tweede jaar op rij zal Vurig Berchem ons hart verwarmen. Wij 
zetten 2024 graag samen met u op een mooie manier in.

Kijkt u mee uit naar 

een schitterende lichtjesstoet, een wervelende winterbar, en een pakkend vuurspektakel 
met verschillende acts en feeërieke licht� guren?

Benieuwd? 

Afspraak aan het 
Vredeplein en het 
De Villegaspark op 
zaterdag 20 januari 
vanaf 17.30 uur.
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Voormalig Vredegerecht krijgt nieuwe functie
“Ik ben heel blij dat we na een jarenlange zoektocht eindelijk zo’n prachtige trouwlocatie krijgen”, vertelt districtsburgemeester 
Evi Van der Planken trots. “De huidige trouwzaal voldoet niet aan de verwachtingen van onze Berchemse trouwers.” 

Door het historische Hotel Meeûs en zijn prachtige 
tuin publiek open te stellen, maken we een vergeten 
parel uit de Berchemse geschiedenis opnieuw toe-
gankelijk voor onze Berchemnaars. 

In de toekomst neemt het gebouw aan de Grote-
steenweg 13 opnieuw de rol van districtshuis op. Het 
statige gebouw leent zich uitstekend voor die functie. 
Gezien de omvang van het renovatieproject, zal de 
ontwerpopdracht meer dan een jaar in beslag nemen.

De ‘28-Poort’
N-VA Berchem heeft een hart voor sport en is gek op 
tradities. Stadsschepen Peter Wouters en districts-
burgemeester Evi Van der Planken waren samen met 
andere N-VA-bestuursleden daarom graag present op 
de inhuldiging van de gerenoveerde historische poort 
in het Ludo Coeckstadion.

Partijdemocratie
Alle leden van N-VA Berchem kregen een uitnodiging om hun zegje te 
doen over de ontwerptekst van het verkiezingsprogramma N-VA stad 
Antwerpen voor 2024. De ontwerptekst werd maandenlang intens 
voorbereid en besproken in zeven themacommissies. Dankzij de inzet 
van verschillende bestuursleden werden ook de Berchemse belangen 
verdedigd bij deze commissies. 

Ook de volgende legislatuur bestuurt N-VA Berchem graag mee. Bent 
u ook gebeten door de politieke microbe en werkt u graag mee aan een 
goed draaiend N-VA Berchem? Spring gerust mee op de kar. 

U vindt ons online op 
www.n-va.be/berchem of 
e-mail naar berchem@n-va.be

Toch liever een passieve rol? Ook 
dat is helemaal goed. Maar vergeet 
vooral niet volgend jaar voor de 
N-VA te stemmen.

Wijkbezoeken
N-VA Berchem luistert naar u. Heel regelmatig zetten we onze tent in de verschillen-
de wijken van Berchem op. 

Bestuursleden en mandatarissen staan er voor u klaar om uw bezorgdheden op te 
pikken en er daarna mee aan de slag te gaan. 

Tijdens de braderij in Oud-Berchem kon u ons trouwens vinden in de Statiestraat en 
recent nog stonden wij aan het kruispunt Floraliën- en Elisabethlaan. 

De volgende keer treft u ons in de buurt van de luchthaven en het Tramplein. Kom 
gerust even langs, want we luisteren graag naar u.

berchem@n-va.be



De N-VA voor u aan het werk

‘Winvesteringen’ in Antwerps 
sportlandschap

Ook in 2023 pompen we maar liefst 
2.215.000 euro aan investerings-           
subsidies in de sportieve toekomst van 
onze stad. Daarbij manifesteren tientallen 
erkende Antwerpse sportclubs zich als 
‘subsidiedurvers’, want stuk voor stuk 
durven ze het aan om samen met de stad 
substantieel te investeren in de jeugd- en 
clubwerking en in de infrastructuur. En 
daar wordt niet alleen de sportvereniging 
in kwestie beter van. Zulke volgehouden 
‘winvesteringen’ zijn de beste garantie 
voor een robuust, divers en duurzaam 
Antwerps sportlandschap.  

Peter Wouters, schepen van Sport

Slachthuiswijk wordt volledig nieuw    
stadsdeel

Met de afbraak van het voormalig milieu- 
gebouw is de heraanleg van de publieke 
ruimte in de Slachthuiswijk officieel gestart. 
Het project van bijna 40.000 vierkante meter 
groene ruimte zal een enorme impuls aan 
het gebied geven. Zo zal de site evolueren 
naar een volledig nieuw stadsdeel. Op de 
plek van het milieugebouw komt de Kalver-
wei, een park met speel- en sportplekken.

Annick De Ridder,
schepen van Stadsontwikkeling

Antwerpen verlaagt belastingen

Dankzij het goede bestuur van de afge-
lopen jaren is Antwerpen een financieel 
gezonde stad, en daar doen de inwoners 
nu hun voordeel mee. In 2024 verlagen 
we de aanvullende personenbelasting van 
8 procent naar 7 procent. Afhankelijk 
van inkomen en gezinssituatie zal elke 
Antwerpenaar dat verschil voelen. Ook 
de bedrijven kunnen lastenverlagingen 
verwachten, in functie van verduurzaming. 
Bovendien lost de stad dit jaar haar 
historische schulden af. Wij schuiven dus 
geen schulden door naar onze kinderen en 
kleinkinderen.

Koen Kennis, 
schepen van Financiën

De stad zet in op betaalbare kinderopvang voor elke Antwerpenaar 

Vanaf 1 januari 2024 verhoogt de stad Antwerpen de maximale Kinderopvangtoelage tot 25 euro 
per dag. De stad betaalt dan een deel van de factuur van de ouders rechtstreeks aan het kinder-
dagverblijf. Ook voor de uitbaters van kinderdagverblijven die een vaste prijs hanteren, wordt de 
Kinderopvangtoelage volgend jaar financieel interessanter: zij mogen dankzij de extra steun een 
dagprijs vragen van maximum 38 euro, waar dat nu nog 34 euro is. Zo komt de stad tegemoet aan 
kinderopvanginitiatieven die aankijken tegen hogere kosten voor een kwaliteitsvolle opvang, en blijft 
de kinderopvang meer betaalbaar voor alle ouders in onze stad.

Nabilla Ait Daoud, schepen van Kinderopvang

Handhaving elektrische steps

Ergert u zich ook blauw aan elektrische steps? Terecht, want de cijfers liegen er niet om. Het aantal 
ongevallen met e-steps is op drie jaar tijd maal zeven gegaan. Daarom zetten we stevig in op hand-
having, want gevaarlijk en asociaal rijgedrag is schering en inslag. Op een jaar tijd stelde onze 
Antwerpse politie bijna 2.000 overtredingen vast. Er werden ook 150 e-steps in beslag genomen. 
Sommige e-steps halen hallucinante snelheden tot wel 100 kilometer per uur. Dat is levensgevaar-
lijk. Ik zal daarom strengere verplichtingen op tafel leggen, zoals het dragen van een helm en een 
snelheidsbeperking tot 20 kilometer per uur. Ondertussen zullen we wegpiraten op e-steps uit het 
verkeer blijven halen. En voor die ergerlijke rondslingerende deelsteps werken we verder aan een 
systeem met afgebakende parkeerzones zodat gebruikers die niet meer overal kunnen achterlaten. 
De eerste stappen daarvoor zijn gezet. Ik kan niet wachten om er de resultaten van te zien.

Bart De Wever, burgemeester

Betaalbaar huren

De stad renoveerde de iconische Fierensblokken tegenover het Tropisch Instituut. De 107 apparte-
menten worden in de markt gezet als betaalbare huurwoningen. Met dat project richten we ons op 
mensen die net te veel verdienen voor een sociale woning, maar net te weinig om iets te huren op 
de private woningmarkt en die niet in aanmerking komen voor premies of steunmaatregelen. De 
huurprijzen liggen gemiddeld 20 procent onder de prijzen op de private markt. De eerste huurders 
verhuisden al naar de Fierensblokken en de volgende projecten rond betaalbaar huren zijn in voor-
bereiding. Inschrijven kan nog steeds via www.antwerpen.be/betaalbaarhuren. 

Els van Doesburg, schepen van Wonen
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VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


